



Notulen

Algemene Ledenvergadering (ALV) Vereniging Stevensbeek

Datum: 28-11-2022
Aanvang: 19.30
Plaats: 't Stekske

1. Welkom

Voorzitter Theo van Oorschot heet iedereen van harte welkom op de ALV van de Vereniging Stevensbeek.

2. Notulen ALV 14 juni 2022

Er zijn geen vragen en/of opmerkingen vanuit de leden. De notulen worden ongewijzigd vastgesteld.

3. Mededelingen bestuur

Namens het bestuur geeft voorzitter Theo van Oorschot een korte toelichting op de actuele situatie van de opvang Oekraïeners en statushouders en over het nieuwe initiatief eten in de buurt wat op 4 maart zal plaatsvinden.

4. Mededelingen van werkgroepen

Werkgroep Dier en Wij is dit jaar weer aan de slag geweest samen met een grote groep medewerkers van MSD. Ze zijn gezamenlijk bezig geweest met de uitbreiding aan de achterkant van Dier en Wij. Het extra stuk is er nu bijgetrokken en omheind met gaaswerk.

5. Dorpsontwikkelingsplannen, update

De dorpsontwikkelingsplannen zijn steeds nadrukkelijker zichtbaar geworden in ons dorp. Verschillende plannen van Fraai Stevensbeek, Village des Jeunes en Sportland worden door Matt van den Oever en Theo van Oorschot toegelicht.

De kleedlokalen vorderen gestaag en zullen ergens in maart klaar zijn. De begroting was wat duurder uitgevallen door hogere prijzen, maar is opgelost doordat op dit moment de padelbaan niet wordt ingezet en er extra subsidie vrij is gekomen. Frank Vlemmix heeft een plan waarin ook het zicht op het sportpark is meegenomen (de struiken zijn nu te hoog, er is geen zicht); dit wordt later uitgevoerd. Er komt een vraag van Wendy of het misschien een goed idee is om ook wat zitbankjes bij het sportpark te plaatsen. Dit is een goed idee en bekeken wordt of dit meegenomen kan worden in de verbindingspadenpost.

De sporttoestellen worden geplaatst. Bert vraagt of er nog een plattegrondje komt met wat waar te vinden is. Ook voor toeristen handig.

Matt van den Oever vertelt dat Fraai Stevensbeek in het afgelopen jaar veel heeft gerealiseerd. Er is een nieuwe vlaggenstok gekomen waar aan ook nieuwe "kerstboom" kan worden bevestigd. Er is nieuwe lantaarnpaalverlichting en die zouden we graag nog wat extra willen bij bestellen, maar voor nu is het geld op.

In het kader van de verbindingspaden is er ook nog een vraag of het achterste stuk bij de kuilen (richting Polman) ook wordt meegenomen met het snoeien. Dit is voor nu niet bekend.

Op dit moment is het ook niet bekend of de paden bij het fietsknooppunt worden aangemeld.

6. Speerpunten 2022

Hof van Lindebeek.

Wie wordt de zorgaanbieder? Proteion zal de zorgaanbieder worden. Waar horen de 2 gebouwen aan de voorkant bij? Is nog niet bekend, hier is nog geen invulling voor. Er zijn zorgen of dat de stikstofmaatregelen van invloed zullen zijn op de verbouwplannen/tijdstraject. Wanneer wordt gestart met fase 2? Dat zal in maart 2023 zijn. Er is behoefte aan foto/beeldmateriaal over hoe dat het plan eruit komt te zien.

Herontwikkeling oude Korenaar

De herontwikkeling van de oude Korenaar loopt wat vertraging op. Er liggen een tweetal bezwaren bij de gemeente. Hier moet eerst op worden beslist

voordat er daadwerkelijk stappen gezet kunnen worden m.b.t. de herontwikkeling. Wij vinden dit jammer en hopen dat er snel schot in de zaak komt zodat er weer vooruit kan worden gekeken.

Radioplassen, uitvoeringsplan.

Aandachtspunten: wat zijn de mogelijkheden tegen loslopende honden? Kunnen er drijvers geplaatst worden? Kunnen er informatieborden geplaatst worden? Er zijn zorgen over ongewenste activiteiten in de nachtelijke uurtjes.

Metameer.

Er is kritiek op de beslissing van OMO. Is er genoeg aandacht voor de (nu al) drukke verkeerssituatie in Boxmeer. Zijn er mogelijk al nieuwe plannen voor de locatie? Bij ons nog niet bekend. Zorgen of dat het openbaar vervoer in Stevensbeek verdwijnt.

Vliegbasis de Peel.

Wat is er vergund? En wat zijn de mogelijke (milieu)effecten op de Peel. Zijn er klachten binnengekomen over de belevingsvluchten?

7. Bevrijdingsfestival 2022, terugblik

We kunnen terugblikken op een goed geslaagd bevrijdingsfestival. Mede dankzij alle vrijwilligers en sponsors is het iets om met trots op terug te kijken. De organisatie gaat in een iets andere samenstelling door om ook volgend jaar weer een festival te kunnen organiseren. Dit zal dan ook nog onder de dorpsraad vallen. Het is fijn om te zien dat wij in ons dorp zo'n geweldig actieve jeugdgroep hebben die zich hier voor in willen zetten.

8. Rondvraag

Waar kan de mozaïektafel van het AZC geplaatst worden? Wordt bekeken.

Zorgen over de 60 km-zones. Dit zorgt voor gevaarlijke verkeerssituaties.

Aandacht voor de verlichting aan beide kanten van de Stevensbeekseweg.

9. Sluiting

De voorzitter sluit de vergadering rond 22.00 en dankt iedereen voor zijn of haar inbreng.

Voorzitter

Theo van Oorschot

Notulist

Chantal Gommans, Marijke Arts-Peters